
Högsby kommun Protokoll  1(5) 
Pensionärsrådet   

   Utdragsbestyrkande 
 

 
Sammanträdesdatum 2017-02-24 
 
Plats och tid Träffpunkten Dr. Mobergers väg, fredagen den 24 februari 2016 

kl 09.00-12.00 
 

Närvarande Marcus Schön, ordförande 
 Bror Josefsson 
 Hans Hansson 
 Rose-Marie Lindh 
 Birgitta Karlsson 
 Solweig Ekh 
 Monica Langerfors Bodin 
    
 
Övriga deltagande Linda Robertsson, projektsamordnare 
 Britt Karlsson, sekreterare 
  
Utses att justera Monica Langerfors Bodin 
 
 
Justeringens plats och tid    
 
 

Underskrifter Sekreterare  ...............................................................................  Paragrafer  538 - 541 
  Britt Karlsson 
 
 
 Ordförande  ...............................................................................  
  Marcus Schön 
 
 
 Justerande  ............................................................................... ………………………………………….. 
  Monica Langerfors Bodin 
 
 

 
ANSLAG/BEVIS 

 
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag 

 
 

Nämnd / styrelse Kommunala Pensionärsrådet 
 
 
Sammanträdesdatum 2017-02-24 
 
Datum för  Datum för 

anslags uppsättande - anslags nedtagande - 
 
Förvaringsplats 

för protokollet Kommunhuset  
 
 
Underskrift  ...............................................................................  
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§ 538 
 
Information av Linda Robertsson, projektsamordnare 
 
Linda informerar om att första delen av etapp 1 är klar och hyresgästerna flyttade 
in i sina nya lägenheter första veckan av 2017. Det har beslutats om att det ska 
vara induktionshällar på spisarna i stället för ”vanliga” spisplattor. Larmsystemet 
har haft en del brister till att börja med men det mesta är ok nu. 
Utrymningsvägarna har fått speciallås. 
 
Just nu pågår renoveringen av tidigare demensboenden. De beräknas vara färdiga i 
maj 2017. Även etapp 2 har påbörjats och i maj när korttidsavdelningen kan flytta 
in i de nyrenoverade lägenheterna rivs den huskroppen där korttidsboendet finns 
idag och hela det nya huset med 20 lägenheter för boende och lokaler för 
dagverksamhet står klart enligt tidsplan i november 2017. 
Då flyttar de som idag bor på avdelning 31 och 24 in i de nya lägenheterna och 
etapp tre tar vid. 
 
Pensionärsrådet önskar ett besök i pågående bygge vid nästa möte. 
 
______  
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                  §  539 
 
 
                  Föregående protokoll 
 

Föregående mötes protokoll läggs till handlingarna efter att man observerat att 
datumet för mötet i november inte stämmer och beslut tas om att en ny 
möteskalender kommer med i protokollet. 
 
________ 
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§  540 
 
 
Nästa möte 
 
Eftersom det är  fel datum för novembermötet revideras här möteskalendern. 
Nästa möte är 28 april 2017 Träffpunkten Dr. Mobergers väg 
Därefter är det möte: 1 september 2017 och 24 november 2017. 
  
 
 
 



Högsby kommun Protokoll 5 
Pensionärsrådet 2017-02-24  
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
§ 541 
 
 

                     
Övriga frågor 

 
 

Monica Langerfors Bodin och Solweig Ekh har frågor angående kostnader i de 
nya lägenheterna när det gäller hyran, matkostnader, omvårdnadsavgift m.m. 
Britt Karlsson ser till att de rätta kostnaderna kommer med i protokollet. 
Hyran: 6250 kr /månad 
Matkostnad: 3420 kr/månaden 
Omvårdnadsavgift: 2013 kr/månaden (Maxtaxa) 

 
Ovanstående kostnader är maxkostnad för att bo i lägenheterna som är klara. 
Möjligheten att söka bostadstillägg finns vilket ombesörjs av den enskilde. 
Omvårdnadskostnaden beräknas utifrån vilken inkomst och förmögenhet den 
enskilde har. 
 
Monica Langerfors Bodin har fått till sig synpunkter att kvällsmaten på 
äldreboendena är ensidig. 
Britt Karlsson tar med sig synpunkterna för att föra det vidare till Katarina Asp, 
enhetschef för måltidsverksamheten i kommunen. 
Britt Karlsson lämnar ut en skrivelse från Katarina Asp där Katarina undrar om 
pensionärsrådets ledamöter vill vara behjälpliga att kvalitetssäkra kosten i 
kommunens äldreomsorg genom att proväta på de olika boendena någon gång i 
månaden. Samtliga deltagare tyckte det var en bra idé. 
 
Rose-Marie Lindh och Solweig Ekh tar upp bekymret med Storgatan och 
trafiksituationen. Ordförande uppmanade organisationerna att göra en skrivelse 
till Trafiknämnden i kommunen. 
Ordförande meddelade också att ansvarig polisledning har varit på 
kommunledningsutskottets sammanträde och fått information om läget på 
Storgatan. 
 
Solweig Ekh och Rose-Marie Lindh förhör sig om det är gjort någon skrivelse 
från pensionärsrådet angående bidrag till hyran av boulebanan .Pensionärsrådet 
kan inte göra någon ansökan utan organisationerna får  själva ansöka om 
anläggningsbidrag från kommunen. 
 
Birgitta Karlsson tar upp frågan om möjligheten att anordna någon form av 
aktivitet för pensionärer som bl.a bor utanför Välengården. Britt Karlsson tar med 
sig frågan till ansvarig verksamhet. 
Birgitta tar också upp att det är dålig ventilation på Välengården. Britt Karlsson 
tar den frågan till föreningen Emådalens Trygga Hem som är de som förvaltar 
fastigheten Välengården. 
 

 


